

江小涓 JIANG Xiaojuan

中国工业经济学会名誉会长 国务院原副秘书长

Honorary President, China Industrial Economics Association Former Deputy Secretary-General of the State Council

江小涓教授现任中国工业经济学会会长、中国社会科学院大学教授、 全球数字经济大会国际顾问委员会联席主席。她曾在多个重要职位上任 职,包括十三届全国人大常务委员会委员、全国人大社会建设委员会副主 任委员、国务院研究室副主任、国务院副秘书长等。

江小涓的研究领域涵盖产业政策、市场化进程、低效率竞争、工业发 展与对外经济贸易关系等多个方面。研究成果多次获奖,包括四次孙治方 经济科学奖。

Dr. Jiang Xiaojuan is professor and research fellow at the Chinese Academy of Social Sciences (CASS). She worked in the State Council of China from 2004 to 2018, successively serving as deputy director and executive deputy director of the Research Office of the State Council. After 2011, Dr. Jiang served as the Deputy Secretary-General of the State Council.

Under the direct leadership of the Premier of the State Council and relevant vice premiers, she took charge of industry, education, science and technology, health, culture, sports, ethnic religion, women and children development, etc. She has received numerous awards for her work, including the Sun Yefang Economic Science Award (The highest economics award in China), which she won three times, and the Fifth China Economic Theory Innovation Award.



托马斯·萨金特 Thomas J. SARGENT

2011年诺贝尔经济学奖得主 美国纽约大学教授

Nobel Laureate in Economics in 2011 Professor of New York University

萨金特教授现任纽约大学经济学教授,曾担任计量经济学会(Econometric Society)主席、美国经济学会(American Economic Association) 主席等重要学术职务。作为理性预期学派的领袖人物, 萨金特教授在宏观 经济学、动态经济理论和时间序列分析等方面做出了卓有成效的开创性 工作,著有《理性预期计量经济学》等十五部著作,在国际一流学术期刊发 表论文二百余篇,学术影响深远,享有崇高的学术威望。凭借其在"宏观经 济中因果关系的实证研究"方面做出的杰出贡献,萨金特教授与西蒙斯 (Christopher A.Sims)教授共同获得2011年度诺贝尔经济学奖。

Thomas J. Sargent, a macroeconomist, joined New York University as the first W.R. Berkley Professor in September 2002, a joint appointment by the Economics Department at NYU's Faculty of Arts and Sciences and the Stern School of Business. He was awarded the 2011 Nobel Prize in Economics, shared with Princeton University's Christopher Sims, for his empirical research on cause and effect in the macroeconomy. Professor Sargent is past president of the Econometric Society, the American Economic Association and the Society for Economic Dynamics.

Among his books are Rational Expectations and Econometric Practice, with Robert E. Lucas Jr., University of Minnesota Press, 1981; The Big Problem of Small Change, with Francois Velde, Princeton University Press, 2002; Recursive Macroeconomic Theory, with Lars Ljungqvist, MIT Press, 2004; and Robustness, with Lars Peter Hansen, Princeton University Press, 2008.



韩晨 **Henry Han**

ABB集团高级副总裁、机器人中国区总裁

Group Senior Vice President and President of ABB Robotics Division in China

韩晨先生现任ABB集团高级副总裁、机器人中国区总裁,全面负责推 动ABB机器人在华业务增长与技术革新,巩固其在机器人与自动化领域 的全球领导地位。他拥有逾30年工业制造领域的资深经验,涵盖销售、项 目管理及综合管理等多个职能。

在加入ABB之前,韩晨先生曾先后在康泰斯、艾默生担任业务领导重 要职务。韩晨先生持有北京航空航天大学电气工程学士学位及美国普渡 大学工业管理硕士学位。

Henry Han is currently Group Senior Vice President and President of ABB Robotics Division in China. He is fully responsible for driving the business growth and technology innovation of ABB Robotics in China, strengthening its global leadership in robotics and automation.

With over 30 years of extensive experience in the industrial manufacturing sector, his expertise covers various functions including sales, project management and general

Prior to joining ABB, Mr. Han previously held key leadership positions at Chemtex and Emerson. He holds a Bachelor's degree in Electrical Engineering from Beihang University and a Master's degree in Industry Administration from Purdue University, USA.



戴伟德 Davide Bruschi

凯斯帕上海总裁兼总经理, 凯斯帕韩国总裁

President and Managing Director of Casappa Hydraulics Shanghai, President of Casappa Hydraulics Korea

戴伟德 (Davide Bruschi) 目前担任凯斯帕上海总裁兼总经理、凯斯帕 韩国总裁。凯斯帕上海是凯斯帕集团的东亚地区总部。凯斯帕总部位于意 大利帕尔马,是一家中型跨国企业,致力于为建筑、土方机械、工业、物料 处理和农业机械的液压系统提供动力、过滤和电子控制解决方案,并为客 户创造价值。戴伟德在上海生活了15年,拥有西交利物浦大学MBA和帕尔 马大学工业管理工程学位,现在是一名具有15年综合管理经验的高级管 理人员。

Davide Bruschi is currently covering the position of President and Managing Director of Casappa Hydraulics Shanghai, President of Casappa Hydraulics Korea. Casappa Hydraulics Shanghai is the Regional Headquarters of Casappa Group in East-Asia. Casappa, headquartered in Parma - Italy, is a medium-sized multinational enterprise focuses on creating value to customers with its Power, Filtration and Electronic Control solutions for Hydraulic Systems of construction and earth moving machines, industrial, material handling and agriculture vehicles. Davide has lived in Shanghai for 15 years. He holds an MBA from Xi' An Jiatong-Liverpool University and an Industrial Management Engineering Degree from Parma University. Now, he is a senior executive with 15 years' experience in general management



叶永清 Yun Qing YE

西域创始人及CEO Founder and CEO of EHSY Group

叶永清,西域创始人兼总裁,取得北方工业大学流体传动与控制专业 学士学位,长江商学院高级管理人员工商管理硕士,现于长江商学院DBA 在读。叶永清2002年创立西域集团,旗下包括瑞氪维尔工业科技有限公 司、狮行物流(苏州)有限公司、旷叶互联网技术(上海)有限公司等,叶永清 在工业品服务领域深耕了20载,被称为"中国数字供应链行业的领军人 物",在从业多年的过程中,叶永清一直以推动数字供应链相关的创新发 展为己任,在MRO行业相关领域的技术创新、规范建设和业务数字化等方 面取得了卓越的成就,为推动中国MRO行业的发展做出了积极的贡献。

Ye Yongging, Founder and President of EHSY, holds a Bachelor's Degree in Fluid Transmission and Control from North China University of Technology and an Executive MBA from Cheung Kong Graduate School of Business (CKGSB), where he is currently pursuing a Doctor of Business Administration (DBA).

In 2002, Ye founded EHSY Group, whose subsidiaries include Raxwell Industrial Technology Co., Ltd., Shixing Logistics (Suzhou) Co., Ltd., and Kuangye Internet Technology (Shanghai) Co., Ltd. With two decades of dedicated experience in the industrial products services sector, Ye is recognized as "a pioneering leader in China's digital supply chain industry." Throughout his career, he has committed to driving innovation in digital supply chain development, achieving outstanding accomplishments in technological innovation, standardization, and digital transformation within the MRO sector. His contributions have significantly advanced the development of China's MRO industry.



毕舜杰 Michael Bi

安永大中华区业务主管合伙人 EY Greater China Markets Managing Partner

毕舜杰先生是安永大中华区业务主管合伙人。毕先生在零售、消费 品、制造和运输等行业均有深厚的实务及咨询经验,拥有丰富的审计、商 务咨询及企业融资经验,为国有企业、外资企业和民营企业等提供上市、 收购、重组等方面的咨询和审计服务。

毕先生还担任安永大中华区私募股权与风险投资审计服务主管合伙 人,与多个投资基金保持着良好的工作关系,并为他们投资的公司提供专 业服务。

毕舜杰先生长期致力于在更大社会范围凝聚对企业家精神的共识。 毕先生多年担任安永企业家奖中国项目联合主席,推动项目影响力持续 提升,帮助各行业的众多企业和企业家获得更多认可和关注,为新时代中 国经济和产业转型升级提供参照和借鉴。

毕先生也是创新和高增长企业的积极支持者。他认为高增长企业是 创新的重要源泉,也是国民经济实现健康可持续发展的重要力量。

Michael is the Managing Partner of EY Greater China Markets. His in-depth knowledge spans across the retail, consumer products, manufacturing and transportation industries. Michael also specializes in audit, business advisory and financing, providing state-owned enterprises, foreign companies and private companies with advisory and audit services relating to IPOs, acquisitions and restructuring.

In addition, Michael is EY Greater China Managing Partner of Private Equity and Venture Capital Audit Service, providing professional services to investment funds and related companies.

Michael has long been a champion of promoting entrepreneurship in society. Over the years, he has been the Co-Chairman of EY Entrepreneur Of The Year (EOY) China program. As companies and entrepreneurs are benefiting from the EOY program in terms of business growth and reputation, Michael has been expanding the program, providing a benchmark for China's economic transformation.

Being a staunch supporter of innovation, Michael believes high-growth enterprises are the backbone of an innovation hub, contributing to the growth and sustainability of the economy.



陈晨星 **Chen Chenxing**

21世纪经济报道执行总编辑, 21世纪经济研究院院长

Executive Editor of 21st Century Business Herald Director of 21st Century Economy Institute

陈晨星现任《21世纪经济报道》执行总编辑、21世纪经济研究院院长。 1995年,毕业于浙江大学,获文学士学位;1997年,毕业于中国新闻学院研 究生院,研究生学历。她曾于2007年在清华大学经管学院参加为期6个月 的EMBA项目培训,于2016年参加清华大学五道口金融学院为期1年的金 融项目学习,并获毕业证书。

1997年-2004年,国家发改委国家信息中心经济预测部、信息发展部 工作,任副处长。

2004年进入《21世纪经济报道》至今,历任新闻中心主任、总监、编委, 执行总编辑。

Ms Chen Chenxing is Executive Editor of 21st Century Business Herald and Director of 21st Century Economy Institute. She graduated from Zhejiang University, and got a Bachelor's degree in Chinese, then she entered the China School of Journalism ,and got the master 's degree in Journalism.

She also attended the EMBA Training Program in Tsinghua University for six months.